

# EU-Konformitätserklärung / EU-Konformitätserklärung /



Dri2116714de

Wir, / We,

**Rittal GmbH & Co. KG • Auf dem Stützelberg • 35745 Herborn**

Erklären, dass die Produkte / declare that the products

Serienbezeichnung: **Steckdosenleisten**  
Serial name: **Socket strips**

Handelsbezeichnung: **DK 7240.300 DK 7240.301**  
Commercial part no.:

folgenden Richtlinien entsprechen: / conform to the following Directives

**2014/35/EU Niederspannungsrichtlinie - 2014/35/EU Low Voltage Directive**  
**2011/65/EU 2015/863/EU RoHS-Richtlinie – 2011/65/EU 2015/863/EU RoHS Directive**  
**2014/30/EU EMV-Richtlinie – 2014/30/EU EMC Directive**

Angewandte harmonisierte Normen: / Applied harmonised standards

**EN 50525-2-11:2011**

Kabel und Leitungen - Starkstromleitungen mit Nennspannungen bis 450/750 V (U0/U) - Teil 2-11: Starkstromleitungen für allgemeine Anwendungen - Flexible Leitungen mit thermoplastischer PVC-Isolierung  
Electric cables - Low voltage energy cables of rated voltages up to and including 450/750 V (U0/U) - Part 2-11: Cables for general applications - Flexible cables with thermoplastic PVC insulation

**EN 55022:2010**

Einrichtungen der Informationstechnik - Funkstöreigenschaften - Grenzwerte und Messverfahren  
Information technology equipment - Radio disturbance characteristics - Limits and methods of measurement

**EN 61000-6-2:2005**

Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV) - Teil 6-2: Fachgrundnormen - Störfestigkeit und Industriebereich  
Electromagnetic compatibility (EMC) - Part 6-2: Generic standards - Immunity for industrial environments

**EN 61000-6-3:2007+A1:2011**

Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV) - Teil 6-3: Fachgrundnormen - Störaussendung für Wohnbereich, Geschäfts- und Gewerbebereiche sowie Kleinbetriebe  
Electromagnetic compatibility (EMC) - Part 6-3: Generic standards - Emission standard for residential, commercial and light-industrial environments

**EN 62368-1:2014**

Nach Richtlinien der Neuen Konzeption im Amtsblatt der EG bekanntgegeben. / Achtung: Anerkennungsnotiz  
Audio/video, information and communication technology equipment - Part 1: Safety requirements

**EN IEC 63000:2018**

Technische Dokumentation zur Beurteilung von Elektro- und Elektronikgeräten hinsichtlich der Beschränkung gefährlicher Stoffe  
Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction of hazardous substances

Weitere angewandte Normen: / Additionally applied standards:

# EU-Konformitätserklärung / EU-Konformitätserklärung /



Dri2116714de

## **DIN 49440-1:2006**

Zweipolige Steckdosen mit Schutzkontakt, AC 16 A 250 V - Teil 1: Hauptmaße

Two-pole socket-outlets with earthing contact, 16 A 250 V a.c. - Part 1: Main dimensions

## **DIN VDE 0620-2-1:2016**

Stecker und Steckdosen für den Hausgebrauch und ähnliche Anwendungen - Teil 2-1: Allgemeine Anforderungen an Stecker und Kupplungsdosen

Plugs and socket-outlets for household and similar purposes - Part 2-1: General requirements on Plugs and portable socket-outlets

## **IEC 60884-1:2002+A1:2006+A2:2013**

Stecker und Steckdosen für den Hausgebrauch und ähnliche Zwecke - Teil 1: Allgemeine Anforderungen

Plugs and socket-outlets for household and similar purposes - Part 1: General requirements

Herborn,

10.06.2021

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "F. Himmelhuber", is written above a horizontal line.

Frank Himmelhuber, Geschäftsbereichsleiter FuE  
Executive Vice President R&D

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Produkts verliert diese EU-Konformitätserklärung ihre Gültigkeit.

In case of any amendments to the assembly not explicitly agreed with us, this EU Declaration of Conformity shall be invalidated.